
 
 
 
Statutární město Pardubice  
Pernštýnské nám. 1, 530 21, Pardubice 

 

Zápis z jednání 
komise pro sport RmP 

 
 
Datum:  27.03.2023, zasedací místnost Rady města Pardubice  
 
Účast:  Řádní členové: 10 přítomno  

 1 nepřítomen 
  Odborníci s právem hlasovacím: 3 přítomni 
       3 nepřítomni 
                             Náměstek primátora pro sport J. Rychtecký: přítomen   
       
Na úvod jednání přivítal předseda p. Herudek členy komise a krátce byl představen plán jednání, který 
byl členům komise zaslán předem.  
 
Před samotným hlasováním o návrhu dotací s ohledem na ustanovení Obecného statutu a jednacího 
řádu komisí byla ze strany J. Demla, O. Charváta, P. Klimpla, L. Pařízkové, P. Strnada podána informace o 
jejich poměru k projednávané věci. 
 
 
 
1.Dotace z PPS 2023 – výkonnostní sport (individuální sporty) 
Tabulky návrhu rozdělení dotací z PPS na výkonnostní sport (individuální a kolektivní), byly zaslány 
členům komise před jednáním.  Členům komise byl panem Kubrychtem představen hodnotící systém 
pro výkonnostní sport – individuální. Diskuse nad úpravou pravidel pro rok 2024. Zejména definice 
dlouhodobé soutěže.   
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Výkonnostní sport – individuální dle 
tabulky, která je přílohou č. 1 tohoto zápisu. 
 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
2.Dotace z PPS 2023 – výkonnostní sport (kolektivní sporty) 
Pan Klimpl představil hodnotící systém pro výkonnostní sport – kolektivní sporty. Bez diskuse.  
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Výkonnostní sport – kolektivní dle 
tabulky, která je přílohou č. 2 tohoto zápisu. 
 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
3. Dotace z PPS – otevřená hřiště pro veřejnost  
Tabulka návrhu rozdělení dotací z PPS na provoz otevřených hřišť pro veřejnost byla zaslána členům 

komise před jednáním. Systém hodnocení představil L. Pilař. Dle Pravidel poskytování dotací z PPS pro 

rok 2023 byla hřiště rozdělena do 3 kategorií a dotace pro hřiště zařazená v I. kategorii je navržena ve výši 

110 tis. Kč, v kategorii II. ve výši 100 tis. Kč a v kategorii III. ve výši 70 tis. Kč. Dále bez diskuse.  

 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Otevřená hřiště pro veřejnost dle tabulky, 
která je přílohou č. 3 tohoto zápisu. 



 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
 
4. Dotace z PPS – spolková činnost dětí a mládeže  
Předseda subkomise pan Deml poděkoval členům komise za práci na hodnocení. Pro rok 2023 bylo 
podpořeno celkem 66 subjektů. Subkomise představila návrh na vytvoření strukturovaného formuláře, 
který by obsahoval údaje (jméno, příjmení, sportovní aktivitu, aj.) a zefektivnil by hodnocení žádostí.  
Bod bude projednán při přípravách Pravidel pro rok 2024. Diskuse nad započítáváním neaktivních členů 
v hodnocení. Možnost úplného vyřazení neaktivních členů z Programu podpory sportu a přeřazení 
hodnocení neaktivních členů do jiných kategorií dotací. P. Stara navrhl započítávání neaktivních členů 
pomocí paušálu.  
 
Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS na Spolková činnost dětí a mládeže dle 
tabulky, která je přílohou č. 4 tohoto zápisu. 
 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
 
4. Dotace z PPS – podpora významných sportovců 
Návrh na rozdělení dotací byl představen ostatním členům komise. Bez diskuse. 

Hlasování: Komise pro sport navrhuje poskytnutí dotací z PPS – Podpora významných sportovců dle 
tabulky, která je přílohou č. 5 tohoto zápisu. 
 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
 
5. Dotace Basketbalový klub Pardubice, z.s. – mezinárodní soutěže, žádost o navýšení dotace o 50 tis. 
Kč   
Basketbalový klub Pardubice, z.s. má v rozpočtu města vyčleněn řádek s dotací ve výši 300 tis. Kč na účast 
v mezinárodních soutěžích. V kategorii U16 postoupili mladí basketbalisté do semifinále superligy, které 
se bude konat v Lotyšsku. Spolek v souvislosti s tím podal žádost o navýšení  této dotace o 50 tis. Kč . Tato 
částka  bude využita na zajištění dopravy, ubytování a stravy pro tým. Částka 50 tis. Kč bude uvolněna 
z rezervy PPS.  
 
 
Hlasování: Komise pro sport doporučuje schválit  navýšení dotace  o částku 50 tis. Kč z rezervy Programu 
podpory sportu pro Basketbalový klub Pardubice z.s na mezinárodní soutěže na celkovou částku 350 tis. 
Kč.. 
 
pro 13, proti 0, zdržel se 0      návrh byl schválen  
 
 
 
 

 

 

 



6. Různé  

• Obecně byly diskutovány otázky úpravy Pravidel poskytování dotací z PPS na rok 2024 (např. 

problematika definice aktivních a neaktivních členů. U neaktivních problém, že některé sporty 

nemají aktivní členy (soutěžní) např. AIKIDO, podpora významných sportovců – možnost revize 

dotačního subtitulu, jelikož vyčleněná částka (100 tis. Kč) je příliš nízká. Otázka podpory 

významných sportovců podporovat z jiných dotačních titulů).  

• Pro potřeby mapovaní sportovních akcí na Pardubicku a účasti pardubických sportovců na 

soutěžích a závodech v celé ČR budou od sportovních subjektů vyžádány termínové listiny  

 

 

Zapsal:            Dne:  

R. Strejček, tajemník komise pro sport       27.03.2023 

 

Zápis ověřil:  

Miroslav Herudek, předseda komise 

Petr Klimpl, místopředseda komise  

 

 

Příští jednání:  

3.4.2023 od 15:30 v zasedací místnosti Rady města Pardubic, Pernštýnské nám. 1, Pardubice  

 
 
 
 


